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برنامج احتفالية منح جائزة حسن فتحي للعمارة 2016
يوم الأربعاء، 2 نوفمبر - مكتبة الإسكندرية

30,10 – 45,10	فكرة وموضوع الجائزة لهذا العام 2016
د. محمد عوض، مستشار مكتبة الإسكندرية

45,10 – 30,11	تسليم الجوائز وتقرير لجنة التحكيم

30,11 – 40,11	نبذة عن معرض المشروعات الفائزة بجائزة (RIBA) 	
د. ديفيد جلوستر، رئيس قسم التعليم بالمعهد الملكي للمعماريين البريطانيين

40,11 – 30,12  	استراحة وافتتاح معرض مشروعات جائزة حسن فتحي ومعرض المشروعات الفائزة بجائزة (RIBA)

ندوة مستقبل التعليم المعماري في مصر
الجلسة الأولى: 

30,12 – 50,12	التعليم المعماري: أصوات من الداخل وتأثيرات من الخارج 
د. أشرف سلامة، أستاذ ورئيس قسم العمارة، جامعة ستراثكلايد، جلاسكو، المملكة المتحدة البريطانية 
 
50,12 – 10,13	الابتكار والتشويق في التعليم المعماري: نماذج جديدة من أجل مستقبل متشابك
د. ديفيد جلوستر، رئيس قسم التعليم بالمعهد الملكي للمعماريين البريطانيين

10,13 – 30,13 	مستقبل التعليم المعماري في الجامعات الحكومية المصرية: تجربة جامعة القاهرة   
د. علي جبر، أستاذ العمارة، كلية الهندسة، جامعة القاهرة

الجلسة الثانية: يدير الجلسة د. صلاح ذكي

40,13 – 00,14	مجموعة من ورش العمل المقدمة لطلبة العمارة في بعض الدول العربية 
د. راسم بدران، مهندس معماري، حائز على جائزة الأغاخان للعمارة

00,14 – 20,14	ضمان الجودة، ومستقبل التعليم المعماري
د. يوهانسين عيد، رئيس الهيئة القومية لضمان جودة التعليم والاعتماد 

20,14 – 40,14	تطوير استراتيجية التعليم: تجربة قسم الهندسة المعمارية، جامعة الإسكندرية
[bookmark: _GoBack]د. حسن عبد السلام، أستاذ العمارة بكلية الهندسة، جامعة الإسكندرية


PROGRAM OF THE AWARD CEREMONY OF THE 2016 HASSAN FATHI AWARD FOR ARCHITECTURE
2 November 2016, Bibliotheca Alexandrina

10:30–10:45	Opening Speech: On the Concept of the Prize, 2016
Dr. Mohamed Awad, BA Consultant 

10:45–11:30 Award Ceremony, Jury Report, and Winners

11:30–11:40	RIBA President’s Medals Award Exhibition 
		Dr. David Gloster, Director of Education, Royal Institute of British Architects (RIBA)
11:40–12:30	Coffee Break and the Inauguration of the Hassan Fathi and RIBA Exhibitions

Seminar: The Future of Architectural Education in Egypt

Session 1:	Guest Speakers

12:30–12:50	Architectural Education: Voices from within and Influences from Abroad
Dr. Ashraf Salama, Chair Professor in Architecture and Head of the School of Architecture, University of Strathclyde, Glasgow, United Kingdom
12:50–13:10	Innovation and Intrigue in Architectural Education: New Paradigms for a Complex Future
Dr. David Gloster, Director of Education, Royal Institute of British Architects (RIBA)
13:10–13:30	Future of Architectural Education in Egyptian Governmental Universities, the Cairo University Experience
Dr. Ali Gabr, Professor of Architecture, Faculty of Engineering, Cairo University


Session 2:	Guest Speakers (Moderator: Dr. Salah Zaki)


13:40–14:00	Series of Workshops to Architecture Students in several Arab Countries 
Dr. Rasem Badran, architect and Aga Khan Award winner

14:00–14:20	Quality Assurance and the Future of Architectural Education
Dr. Youhansen Eid, President of the National Authority for Quality Assurance and Accreditation of Education
14:20–14:40	Developing the Academic Strategy: An Overview of the Department of Architectural Engineering Experience – Alexandria University
Dr. Hassan Abdel Salam, Professor of Architecture, Faculty of Engineering, Alexandria University
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